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OSNOVNA ŠOLA  

PREŽIHOVEGA VORANCA JESENICE 

C. TONETA TOMŠIČA 5,  4270 JESENICE 

 

Štev.: 900-5/2016/37 

Datum: 23. 10. 2024 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

1. seje Sveta staršev v šolskem letu 2024/25, ki je bila v torek, 22. 10. 2024, ob 16.30 v čitalnici 

šole. 

 

Prisotni: Aleš Bremec, Petra Žust, Sabina Stošič, Olga Šešic, Petra Divjak, Nermina 

Osmanovič, Jasmina Lika, Sandra Japič, Azra Botonjić, Admir Smajić, Nina Noč, Anesa 

Kaltak, Mojca Vasiljević, Dimitrij Margon, Alisa Baksa, Eva Rebernik, v.d. ravnateljice Jelka 

Kusterle, pomočnik ravnateljice Matjaž Gale, pomočnica ravnateljice Klavdija Kranjc 

Jensterle, vodja šolske kuhinje Boško Jeftenić, policist Blaž Bergant, Urška Žust (Šolski sklad). 

 

Opravičeno odstotni: Anela Bešič, Dominika Penev, Marjetka Škrlec, Nataša Savčić, Adriana 

Jereb.  

 

Odsotni: Dejan Ćosić, Alma Dukić, Tina Repovž, Jasna Delanović, Medina Mešić, Dragana 

Gavrić.  

 

 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 11. 6. 2024 

2. Potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje z dne 26. 6. 2024 

3. Poročilo o realizaciji za šolsko leto 2023/24 

4. Seznanitev z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 2024/25   

5. Šolski sklad  

6. Potrditev novih članov Šolskega sklada 

7. Pobude in predlogi 

8. Razno 

 

Predsednik je pozdravil prisotne. Povedal je, da so seje trikrat letno. Ugotovil je, da je prisotnih 

16 članov, zato je seja sklepčna. Če bi bila nesklepčna, bi sledila korespondenčna seja po 

elektronski pošti.  

 

V uvodu je nagovoril prisotne, naj pozovejo starše, da spodbujajo otroke k sodelovanju, 

strpnosti, sprejemanju drugačnosti, zmernosti v komuniciranju in potrpežljivosti. Starši naj 

podajo svoja mnenja in dileme po oddelkih in na govorilnih urah. Ob problemu naj se najprej 

obrnejo na učitelja razredne stopnje ali na predmetni stopnji na učitelja predmeta, naslednji 

korak je svetovalna služba. Če so pa nepremostljive zadeve, pa na vodstvo šole. Upošteva naj 

se načelo postopnosti.  
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Predlagal je nov dnevni red: 

 

1. Razno 

2. Potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 11. 6. 2024 

3. Potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje z dne 26. 6. 2024 

4. Poročilo o realizaciji za šolsko leto 2023/24 

5. Seznanitev z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 2024/25   

6. Šolski sklad  

7. Potrditev novih članov Šolskega sklada  

8. Pobude in predlogi 

 

 

Ad 1/ Razno 

Na sejo sta bila povabljena kuhar Boško Jeftenić in policist Blaž Bergant. 

Boško Jeftenić je odgovarjal na vprašanja staršev glede šolske prehrane. Povedal je, da je v 

šolskem letu od 650 do 660 malic skupaj z OŠ Poldeta Stražišarja. Kosil je od 300 do 330, 

odvisno od jedilnika.  

Ena od članic je povedala, da ko ima otrok 7 ur in pride na kosilo, dobi mrzlo hrano. Boško je 

odgovoril, da njega ob tej uri ni več v službi in da bo uredil pri sodelavcih, saj imamo 

konvektomat in hrano lahko pogrejejo.   

Člani so predlagali, naj učenci sami povedo kuharjem, da je hrana mrzla in jim bodo pogreli.  

Ravnateljica je povedala, da lahko starši tudi sami pošljejo elektronsko sporočilo v kuhinjo: 

kuhinja@prezihovvoranc.si. 

Ena od članic je povedala, da je bilo en teden nazaj za kosilo zelje, krompir in pečenica. Ko je 

okoli 13. ure hči prišla na kosilo, je dobila samo zelje in pečenico, brez krompirja. Boško 

zagotavlja, da je bil ob 13. uri krompir še na voljo.  

Predsednik je starše nagovoril, naj učenci že od doma prinesejo pozitiven vzorec obedovanja. 

Starejše učence moti glasnost mlajših otrok, zato naj starši težijo v tej smeri, da ne bodo glasni 

pri kosilu. Če je glasno v jedilnici, potem tudi kuharji mirijo učence.  

Predlog je bil, naj učenci med seboj delijo hrano, da se jo ne meče proč. Prav tako je bil predlog, 

da se hrana, ki ostane npr. sadje, postavi na hodnike, da si učenci vzamejo za domov ali vmes 

med poukom.  

Boško je povedal, da gre ostanek hrane v jutranje varstvo, ker so v letošnjem letu večje skupine 

in tam pojedo. Prav tako se ravnateljice ne strinja s hrano po hodnikih, ker s tem ne bi 

izpolnjevali higienskega minimuma. Če so otroci lačni, naj gredo v kuhinjo, tam se vedno dobi  

juha ali solata ter kruh.  

Starši so eni izmed predstavnic rekli, da ker otroci domov pridejo lačni, ne bodo več dajali v 

šolski sklad. Na to je ga. Žust, predsednica šolskega sklada, odgovorila, da šolski sklad nima 

nobene povezave s kosili.  

Boško je še povedal, da največkrat zmanjka tiste hrane, ki jo imajo otroci najraje, to so npr. 

ocvrtki.  

Ena od članic pa je pohvalila šolsko hrano, da njen otrok tri leta hodi na kosilo in pravi, da je 

najboljša hrana.  

Ob odhodu je Boško člane še pozval, da lahko kadarkoli pridejo v kuhinjo in se bodo pogovorili.  

 

Policist Blaž Bergant, ki je zadolžen za naš šolski okoliš, je povedal, da je bil odsoten na 

sprejemu prvošolcev in zato ni bil predstavljen prometni režim pred šolo. Povedal je, da okoli 

naše šole ne vidi večjih prometnih težav. Z šolo so dogovorjeni, da starši lahko peljejo do 

parkirišča GTČ, tam obrnejo in se ustavijo na avtobusni postaji pred šolo, kjer otroka samo 

odložijo in takoj odpeljejo naprej. Ne smejo parkirat avta, otroku pomagati ven iz avta in ga 

pripeljati do vhoda, avto pa pustiti na postaji. Tudi čakanje v avtu ni dovoljeno. Ne sme se 

mailto:kuhinja@prezihovvoranc.si


3 

 

zgoditi, da je avto parkiran na postaji, istočasno pa pripelje avtobus, ki mora zaradi tega ustaviti 

na cesti, da gredo učenci ven. Tudi parkiranje na pločniku ni dovoljeno. Takrat tudi učenec ne 

gre čez prehod za pešce. Parkirajo naj pred GTČ ali pri kopališču in otroka peš pripeljejo do 

šole.  Tudi obračanje na dovozu pred šolo ni dovoljeno.  

PREDLOG 1: Ena od članic je predlagala krožni promet.  

Ravnateljica se s tem predlogom ni strinjala. Če bo krožni promet, bodo straši ustavljali točno 

pred vhodom v šolo in takrat učenci ne bodo mogli hoditi po parkirišču. Članom predlaga, naj 

se tematika neupoštevanja prometnih pravil sproži na razredni skupnosti. 

PREDLOG 2: Spodbujanje prihoda v šolo peš. 

Ena od članic je mnenja, da promet pred šolo  teče tekoče. Pripelješ mimo šole, obrneš pri GTČ, 

odložiš otroka na postaji in odpelješ.  

PREDLOG 3: Stacionarni radar pred šolo in da se vidi tudi na avtobusno postajo. 

Bergant je odgovoril, da bi moral preveriti pri načelniku, vendar se mu zdi, da ni prave lokacije 

za postavitev radarja.  

Ena od članic je predlagala, da bi se šola lahko odprla 10 minut prej, tako da bi se promet lahko 

razporedil.  

Ravnateljica je odgovorila, da je zapornica zjutraj odprta od 5.30 do 7.30, tako da starši lahko 

v tem času pripeljejo otroke v šolo.   

Bergant je povedal, da je čelada obvezna do 18. leta starosti za kolesarje in za električna kolesa. 

Kazen za starše otrok je 160 €. Vožnja s kolesi in skiroji je ob robu cestišča in ne po pločniku. 

Povedal je, da ima naslednji teden v 5. razredu predavanje o kolesarskem izpitu.  

Podana je bila prošnja, če je lahko na Tomšičevi večkrat kontrola hitrosti.  

Policist je zapustil sejo.   

 

 

Ad 2/ Potrditev zapisnika 3. redne seje z dne, 11. 6. 2024 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

 

SKLEP 1: Zapisnik 3. korespondenčne seje z dne 11. 6. 2024 se potrdi. 

 

 

Ad 3/ Potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje z dne, 26. 6. 2024 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

 

SKLEP 2: Zapisnik 2. korespondenčne seje z dne 26. 6. 2024 se potrdi. 

 

 

Ad 4/ Poročilo o realizaciji za šolsko leto 2023/24  

Gospa Kusterle se je predstavila kot vršilka dolžnosti.  

Ravnateljica je poročala o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/24. 

 

Največja sprememba v tem šolskem letu v primerjavi s prejšnjim, je težava z zaposlitvijo 

učiteljev. Zaradi daljše bolniške odsotnosti učiteljice v 8. in 9. razredu nimamo heterogenih 

skupin pri matematiki, ampak temeljni pouk. V 6. razredu smo iskali učitelja matematike, v 9. 

razredu pa učitelja fizike. V začetku šolskega leta smo že imeli kandidata, vendar se je premislil. 

Ravnateljica je poklicala na Društvo upokojencev, za poučevanje fizike v 9. razredu smo dobili 

Stanka Arha, ki je po izobrazbi diplomirani inženir fizike. Pristal je na poučevanje samo za dva 

meseca, zato bo dala povpraševanje na Fakulteto za matematiko in fiziko. Za poučevanje 

matematike v 6. razredu smo dobili upokojenko Belkiso Tičar, ki je po izobrazbi 

računovodkinja, sicer otroke trenira košarko in nudi inštrukcije iz matematike na Ljudski 
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univerzi. Po 14. dneh smo izvedeli, da se vrne učiteljica iz bolniške in začela je delati po 3 ure, 

zato ima ga. Tičar manj ur, ne poučuje več 6. a razreda.  

Naslednje šolsko leto bomo imeli tudi težave z zaposlitvijo učiteljice slovenščine in nemščine. 

Leto kasneje tudi za angleščino. Kolektiv ni mlad, precej učiteljic se bo v prihodnjih letih 

upokojilo, kadra pa ni.  

Ena od članic je predlagala, da se še starši  aktivirajo v iskanju učitelja matematike in fizike. 

Meni, da ravnateljica ne more vse sama.  

 

Ravnateljica je povedala je, da je bil LDN 2023/24 v celoti realiziran. Realizacija je objavljena 

na šolski spletni strani: https://www.prezihovvoranc.si/za-starse/svet-starsev-gradivo. 

 

- Lansko leto je bilo na šoli 570 učencev v 27 oddelkih. 

- Pri matematiki, slovenščini in angleščini smo v 8. in 9. razredu izvedli pouk v skupinah. 

- Za učence od 7. do 9. razreda smo izvajali  22  izbirnih predmetov v 27. skupinah. 

- V šolskem letu 2023-2024 smo imeli načrtovanih in realiziranih 48 interesnih dejavnosti. 

- Nacionalno preverjanje znanja za 6. in 9. razrede iz slovenščine je bilo 7. maja 2024, iz 

matematike 9. maja 2024, tretji predmet likovno umetnost za 9. razrede na 13. maja,   

6. razredi angleščino 13. maja 2024. 

- Šola je organizirala predavanja: Kako ravnati v primeru ogrožanja varnosti v šoli – izvajalec 

Policijska postaja Jesenice, Preverjanje in ocenjevanje znanja – Zavod RS za šolstvo, 

Radosti in pasti nove tehnologije - Miha Kramli, Stik z otrokom kot čudežna pot do 

vzgojnega vpliva -  Leonida Mrgole in dr. Albert Mrgole, Zgodnje odkrivanje travm pri 

otrok - društvo Lunina vila. Skupaj se je strokovnih izobraževanj udeležilo 58 delavcev 

šole, kar je 82,55 % vseh zaposlenih. Procent bi bil lahko večji, vendar so nekateri učitelji 

v podaljšanem bivanju. Nekatera izobraževanja so bila namenjana tudi staršem. 

- Učenci od 1. do 9. razreda so imeli enkrat letno sistematski zdravstveni pregled. Pregledani 

so bili učenci 2., 4., 6. in 8. razreda. Drugi razred je bil cepljen proti davici – tetanusu - 

oslovskemu kašlju, v 6. in 8. razredu je bilo izbirno cepljenje proti HPV ter v osmem tudi 

odvzem krvi in pregled sluha. 

- V sodelovanju z osnovnim zdravstvom Gorenjske smo imeli tudi zdravstveno vzgojo, 

predavanje z različnimi temami: zdrave navade, osebna  higiena, gibanje za zdravje, prva 

pomoč, bolezni današnjega časa, odraščanje, stres in tehnike sproščanja, medosebni odnosi, 

obisk ginekološke ambulante. Zobozdravstveno preventivo izvajamo s preventivnimi 

pregledi v ZD Jesenice ter mesečnim pregledom in želiranjem zob v šoli. 

- V 3. b razredu smo gostili odlično predavateljico in pisateljico gospo Alenko Kos, ki je z 

učenci izvedla delavnico Drugačnost združuje, kjer so poslušali in razmišljali o svojem 

vedenju do sočloveka v vsakdanjem življenju. Predavanje je sponzoriralo podjetje 

Dominvest, d.o.o. Jesenice, za kar se jim zahvaljujemo.  

- Trudimo se, da bi imeli na šolskem dvorišču cono mirujočega prometa. Starši prvošolcev 

lahko pripeljejo otroke do šole do 7.15, nato imajo dostop na parkirne prostore le zaposleni 

in dostava. 

- S svojimi dejavnostmi nam zelo pomaga tudi Policijska postaja Jesenice, s katero zelo dobro 

sodelujemo - program Leon v 5.r ter Svet za preventivo in varstvo v cestnem prometu. 

- Šola je vključena v slovensko mrežo zdravih šol oz. na kratko Zdrava šola. V okviru tega 

so se na šoli izvajale različne tematske dejavnosti v okviru pouka in izvenšolske dejavnosti: 

Evropski teden športa - Mini cicibanova olimpijada, delavnice zdravstvene vzgoje z 

izvajalci Zdravstvenega vzgojnega centra ZD Jesenice, gibanje med poukom – minuta za 

zdravje, udeležba na dogodku Dan zdravja, kotiček Zdrava šola. Koordinatorka je Simona 

Novoselec. 

- Povezani smo s Policijsko postajo Jesenice, z Zdravstvenim domom, Centrom za socialno 

delo, Mladinskim centrom, Društvom Žarek, Zavodom za šport Jesenice, Domom 

https://www.prezihovvoranc.si/za-starse/svet-starsev-gradivo
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upokojencev dr. Franceta Bergelja, Ljudsko univerzo Jesenice. Naši učenci sodelujejo tudi 

z Obrtno zbornico Jesenice in Razvojno agencijo Zgornje Gorenjske v okviru podjetniškega 

krožka in turističnega krožka. 

- S pevskimi zbori naše šole smo v januarju v sodelovanju z JSKD Radovljica in OŠ 

Žirovnica organizirali novoletni koncert z naslovom Zapojmo v novo leto. Na koncertu so 

sodelovali naši zbori: OPZ Solzice in MPZ Fortissimo OŠ Prežihovega Voranca Jesenice 

ŽePZ Prežihove Mete. 

- Združeni pevski zbori OPZ Solzice, MPZ Fortissimo in  ŽePZ Prežihove Mete so bili  

povabljeni na nastop na Občinsko proslavo Občine Jesenice. 

- Izvedli smo projekt Igriva košarka z učenci od 1. do 3. razreda v sodelovanju z Zavodom 

za šport in Ženskim košarkarskim klubom.  

- V tednu otroka je aktivna Gledališka skupina pod mentorstvom učiteljic Mirjam Mandelc 

in Maruše Stres, ki jo obiskujejo učenci 6. razredov, obiskali in razveselili učence na 

Osnovni šoli Poldeta Stražišarja s svojo gledališko predstavo Mojca Pokrajculja, nato še 

Dom upokojencev dr. Franceta Bergelja Jesenice. 

- Učenci 3. razredov so za oskrbovance Doma upokojencev dr. Franceta Bergelja pripravili 

drobna darilca. 

- Cela šola je sodelovala v čistilni akciji, ki jo je organizirala KS Sava. Z orodjem so na 

pomoč priskočili tudi iz Jeko d.o.o.. 

- Vključili smo se v projekt Korak k sončku za učence od 2. do 5. razreda . Cilj projekta je 

sprejemanje in razumevanje vsakršne drugačnosti. 

- Na Stari Savi je potekal tradicionalni Pomladni tek, letos se je že drugič pridružila tudi naša 

šola. 

- Jeseni in spomladi smo organizirali papirno akcijo, izkupiček smo v skladu z dogovorom 

namenili v šolski sklad.  

- Občina Jesenice je tudi letos, kot vsako leto ob občinskem prazniku, skupaj z 

Gornjesavskim muzejem Jesenice pripravil kviz o poznavanju mesta Jesenice. Letošnja 

tema kviza je 150-letnica Pihalnega orkestra Jesenice – Kranjska Gora ter 95-letnica mesta 

Jesenice. 

- Perspektivni učenci so se udeležili Dan zdravja, ki ga je organiziral Zdravstveni dom 

Jesenice.  

- Nekateri devetošolci so se udeležili dneva odprte gimnazije na Gimnaziji Jesenice. 

- Šola je vključena v Skupnost šol Biosfernega območja Julijske Alpe (UNESCO MAB). Gre 

za povezavo 38. osnovnih šol in upravljavca zavarovanega območja Triglavskega 

narodnega parka in Biosfernega območja Julijske Alpe. 

- Vzgojni načrt, Pravila šolskega reda in Hišni red so bili ponovno dopolnjeni. Pravila 

šolskega reda smo dopolnili s prilogo o pregledu osebnih predmetov učenca. 

- S starši smo se v lanskem šolskem letu v skladu z načrtom srečevali na roditeljskih sestankih 

in govorilnih urah.  

- Na strokovnih aktivih smo obravnavali učno in vzgojno problematiko, pri čemer je bila 

vključena tudi šolska svetovalna služba. Enkrat na štirinajst dni se je sestajala ožja skupina 

strokovnih delavcev v sestavi ravnateljice, pomočnika ravnateljice, knjižničarke, dveh 

svetovalnih delavk, sindikalne zaupnice/razredne učiteljice in računalnikarja. 

- V preteklem šolskem letu smo:  

• nadaljevali z II. fazo sanacije plinovoda v šolski kuhinji, 

• servisirali okna na celi šoli, 

• menjali eno vertikalo vodovodnih cevi, 

• pregledali video nadzorni sistem za kasnejšo posodobitev, 

• dokupili nekaj šolskega pohištva, 

• menjali svetilke v pisarni in fotokopirnici, 

https://www.prezihovvoranc.si/documents/prezihovvoranc/Dokumenti/Pravila-solskega-reda-priloga---pregled-osebnih-predmetov-ucenca-1-14-3-2024-1.pdf
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• obnovili razdelilec na hodniku in varnostno razsvetljavo, 

• po celi šoli pregledali, popravili ali zamenjali vrata razredov in stranišč. 

- Reden program osnovne šole je bil realiziran v več kot 95 %, dnevi dejavnosti, šole v naravi, 

kolesarski izpiti, plavalni tečaji, pa so bili realizirani 100 %.  

- Realizacija ur po oddelkih je bila 98,7 %. 

- Uspešnost šole po 2. ocenjevalni konferenci je bila 93,8 %. 

- Popravni izpit  v 2. roku je imelo 8 učenk in učencev. Potekali so 26. in 28. 8. 2024.  

- Vsi naravoslovni, tehniški, športni, kulturni dnevi so bili realizirani.  

- Koordinatorica dela z nadarjenimi, Uršula Žumer, je za 9. razrede organizirala delavnice na 

Gimnaziji Jesenice. Izvedli so teden za nadarjene na temo morska biologija. Z učenci se je 

pripravljala na tekmovanje Zgodovina mesta Jesenice. V šolskem letu je bilo evidentiranih 

14 sedmošolcev. V šolskem letu je bilo 31 prepoznanih nadarjenih, kar je 5,33 %.  

- Rezultati nacionalnega preverjanja znanja pri slovenščini in matematiki  so pokazali, da je 

znanje naših učencev pod slovenskim povprečjem.  

 

SKLEP 3: Člani Sveta staršev so se seznanili s Poročilom o realizaciji LDN za šolsko leto 

2023/24.  

 

Ad 5/ Seznanitev z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 2024/25 

Ravnateljica je predstavila Letni delovni načrt za šolsko leto 2024/25. Na šoli je 569 učencev. 

Zaposlenih je 73 delavcev. V tem šolskem letu imamo dve novi  

drugi strokovni delavki v 1. razredu, ki sta diplomirani vzgojiteljici, ki obvezo dopolnjujeta z 

urami v JV in PB. V letošnjem koledarskem letu nas čakata še dve upokojitvi v PB, te ure bomo 

notranje razporedili, delovno mesto računalnikarja bo prevzela učiteljica, ki sedaj poučuje 

računalništvo. Na novo smo zaposlili tudi delavko za pouk DKE, izbirnega predmeta ruščina 

ter slovenščine za tujce, delovno obveznost dopolnjuje z urami PB.  

Heterogene skupine so v 8. in 9. razredu pri slovenščini in angleščini, pri matematiki ni delitev 

na heterogene skupine, izvaja se temeljni pouk,  zaradi pomanjkanja kadra.  

Za učence od 7. do 9. razreda izvajamo 23 izbirnih predmetov v 28. skupinah, v obsegu 32 ur 

tedensko.  

Neobvezni izbirni predmeti: Šport, računalništvo, nemščina. 

Nacionalno preverjanje znanja za 3., 6. in 9. razrede iz slovenščine bo  24. marca 2025, iz 

matematike 27. marca 2025, tretji predmet geografija za 9. razrede na 1. aprila 2025,   

6. razredi angleščino 1. aprila 2025. Podroben koledar je na spletni strani pri LDN. 

Za učence 3. razredov bomo  v aprilu v Radovljici organizirali tečaj plavanja. 

Za učence 5. razredov bomo izvedli opravljanja kolesarskega izpita. 

Dodatno strokovno in učno pomoč od 569 učencev nudimo 178. učencem. Učencev z odločbo 

DSP je 44. To je problem za vso Slovenijo in se postavlja vprašanje, zakaj je tako.  

V oddelke podaljšanega bivanja je vključenih 227 otrok od 1. do 5. razreda v obsegu 154 ur 

tedensko. V jutranje varstvo je vključenih  85 učencev 1., 2. in 3. razreda. JV 1. razreda financira 

MVI, JV 2. in 3. razreda pa občina Jesenice. 

V naslednjem šolskem letu se naša šola ne bo vključila v razširjen program. V to bomo šli leta 

2028, po dogovoru s pomočnico ravnateljice, Klavdijo Kranjc Jensterle, ki se bo prijavila za 

ravnateljico.  

1.ocenjevalno obdobje je od 1. septembra 2024 do 31. januarja 2025, 2. ocenjevalno obdobje je 

od 1. februarja 2025 do 14. junija 2025 za  9. razred  in od 1. februarja 2025 do 25. junija 2025  

za  1. do 8. razred.  

Jesenske počitnice so od 28. 10. 2024 do 1. 11. 2024, novoletne pa od 25. 12. 2024 do  

3. 1. 2025, zimske 24. 2. 2025–28. 2. 2025, prvomajske 27. 4. 2025–2. 5. 2025. 
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Popravni izpiti: 16. 6. 2025–30. 6. 2025 za 9. razrede, 26. 6. 2025–9. 7. 2025 za 7. in 8. razrede, 

18. 8. 2025–29. 8. 2025 predmetni in popravni izpiti za vse učence, 2. rok. Če ima učenec v  

9. razredu popravni izpit in ga ne opravi, ga ima možnost opravljati večkrat.  

Ravnateljica je uvedla več pedagoških sestankov, vsaj enkrat mesečno. Lani je uvedla sestanke 

z aktivi pred poukom dvakrat v šolskem letu.  

Šole v naravi se bodo izvajale v 2. razredu, kjer gredo v Poljansko dolino, v 5. razredu v 

Bašaniji, v 6. razredu v CŠOD Radenci, v 8. razredu v CŠOD Rak ter od 7. do 9. razreda kot 

vikend za nadarjene – Iščem se v gibu in besedi v CŠOD Cerkno od 8. do 10. 11. 2024.  

Učitelji bodo izvajali 62 interesnih dejavnosti. 

V vsakem razredu se bo izvajala zdravstvena vzgoja tudi z zobozdravstveno tematiko.  

Zapornica pred šolo je dvignjena od 5.30 do 7.30, tako da starši učence lahko pripeljejo v šolo 

brez problema.  

V šolski svetovalni službi delata dve svetovalni delavki, ki delata v dobro otrok, ne želita 

nikomur škodovati, če se učenci oglasijo pri njiju, se z njimi pogovorita.  

V šolski kuhinji pripravijo dnevno okoli 600 malic in 400 kosil za prijavljene učence. 

Učenci se organizirajo v oddelčne skupnosti in sodelujejo v šolskem parlamentu. Mentorica 

šolskega parlamenta je Barbara Troha Šimnic. Tematika otroškega parlamenta v šolskem letu 

2024/2025 ima naslov Šolski sistem. V tem šolskem letu smo gostitelji šolskega parlamenta. 

Organizirani bodo najmanj trije roditeljski sestanki, in sicer v mesecu septembru (izvajajo ga 

razredniki in vodje šol v naravi), novembru in decembru (pedagogi in svetovalna služba z 

zunanjimi sodelavci) in v maju (razredniki, svetovalna služba in zunanji sodelavci). Skupne 

govorilne ure bodo vsak drugi torek v mesecu. Ravnateljica upa, da se bo skupni roditeljski 

sestanek na začetku šolskega leta obdržal.  

Pripravili smo nekaj predavanj za starše in učitelje in ravnateljica je prosila starše, da ko bodo 

obveščeni o predavanju, da opozorijo še ostale starše. 

V šolskem letu 2024/2025 načrtujemo:  

- sanacijo praga pred sprednjim vhodom v šolo 

-zamenjavo dotrajane talne površine v nekaterih razredih  

-vgradnjo klime v športni dvorani 

-čiščenje oken in žaluzij na zunanji strani stavbe 

-nakup zamrzovalne omare za šolsko kuhinjo 

-nakup planetarnega mešalnika za šolsko kuhinjo 

-nakup servirne posode za šolsko kuhinjo 

-nakup pohištva za učilnico za dodatno strokovno pomoč 

.-podroben pregled in posodobitev video nadzornega sistema 

-menjavo sistemskih ključev za celotno šolo 

Organizirali bomo preizkus plavanja in plavalni tečaj za učence 3. razredov in kolesarski izpit 

za 5. razred.  Smučarski tečaj se ne bo izvedel, ker nimamo dovolj učiteljev smučanja.  

 

SKLEP 4: Člani so se seznanili z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 2024/2025. 

 

 

 

 

Ad 6/ Šolski sklad 

Predsednik je napovedal naslednjo točko, Šolski sklad in povedal, da se je zaključila jesenska 

papirna akcija, katere izkupiček gre v Šolski sklad. Povedal je še, da je letos tudi sam nudil 

pomoč pri papirni in videl, da ljudje vsemogoče stvari dajejo med papir (ključe, plastiko, 

obutev, …). Veliko je tudi kartona, ki pride pod mešan časopis in s tem pade cena. Zato so 

morali prebirati karton od časopisa. Zbira se časopis, tiskovine, reklame, škatla je samo za 

transport. Škoda je, da je teža manjša na ta račun teh odpadkov.  
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Ga. Žust, predsednica Šolskega sklada, je predstavila delo Šolskega sklada. Najprej je 

predstavila spremembe, ker je že od 1. 1. 2022 nov zakon, s katerim bi morali spremeniti 

Pravilnik. Z letošnjim letom in z novo računovodkinjo pa so naredili spremembo Pravilnika. Po 

novem zakonu je Šolski sklad upravičen do 0,3 % dohodnine, vendar je treba spremenit 

Pravilnik. Šolski sklad je ustanovila šola za nadstandardne storitve. Ne sme financirati 

dejavnosti, ki so zapisane v LDN-ju – vstopnine, prevozi (to je socialni transfer, ki je strošek 

staršev). Financirajo lahko samo stroške, na podlagi prošnje staršev, ki so v 3. dohodkovnem 

razredu. Praviloma bi Sklad moral starše, ki jim je bila financirana šola v naravi, prijaviti na 

FURS.  

Pravilnik je spremenjen v delu, ki se tiče tega zakona; 

- Posodobljen je bil 5. člen Pravilnika, kjer je po novem bolj natančno opisan namen ustanovitve 

Šolskega sklada 

- Posodobljen je bil 6. člen, kjer je po novem dodan 2. odstavek, ki govori o upravičenosti 

Sklada do donacij iz naslova dohodnine 

- Popravljen je bil 7. člen – nova številka reference za nakazilo donacij in prispevkov 

- Izbrisana sta bila 10. in 11. člen, saj Šolski sklad operira zgolj z »naročili male vrednosti« in 

ta dva člena nista potrebna 

- Posodobljen je bil 14. člen (v novem Pravilniku 12. člen), kjer je dodana vloga ravnatelja, ki 

je odgovoren za zakonito delovanje Sklada 

- Posodobljen je bil 24. člen (po novem Pravilniku 22. člen) – kriteriji za porabo sredstev so po 

novem 30% za socialni transfer, 15% za nadarjena in 55% za nadstandard 

- Na novo je bil dodan člen 23. (številka po novem Pravilniku) – odgovornost in nadzor nad 

delom Šolskega sklada. 

Vzele so 5 % in jih dale nadarjenim, da bi se tabor za nadarjene financiral v celoti.  

30 % je za socialne transferje, računajo da bodo sredstva v veliki meri za šole v naravi in za 

učbenike.  

55 % je za nadstandard. Tu prošnje dajo učitelji oz. šola. Dobili in odobrili so osem prošenj: za 

ozvočenje, papir za OPB in JV, didaktične pripomočke, pripomočke za pouk naravoslovja, 

delavnico za 3. razrede ter za teden otroka za 1. – 4. razred. Dve vlogi so odobrili še pred 

sprejetjem novega Pravilnika: vstopnina za Postojnsko jamo in ND v Ljubljani za 9. razrede. 

Šolski sklad je bil ustanovljen z namenom,  da s prispevki staršev učenci dobijo več kot jim 

pripada.  

Sprememba je tudi, da so v Pravilnik vključile tudi ravnatelja. Ravnatelj lahko prošnjo zavrne, 

čeprav jo je sklad že odobril. Za zakonitost delovanja sklada je odgovoren ravnatelj šole.  

V njihovem letnem planu ne bodo več zajete stvari, ki so v LDN-ju. Še vedno bo nagradni izlet 

za zmagovalce papirne akcije – budget je 500 €. Na jesenski papirni akciji smo zbrali 20 ton 

papirja in s tem zaslužili 1.929 €. Pravilo je, da vsak učenec letno prinese vsaj 10 kg papirja. 

V izvedbo novoletnega bazarja bo vključena cela šola od 1. do 9. razreda. Na tehniških dnevih 

bodo izdelovali izdelke za prodajo. Prodajalo se bo posebej na predmetni in posebej na razredni 

stopnji. Šolski sklad je namenil 1.000 € za nakup materiala za celo šolo. Klavdija Kranjc 

Jensterle je povedala, da že potekajo priprave na tehniški dan za učence od 6. do 9. razreda, kjer 

bodo delali za bazar. Pri tem je pohvalila vodji tehniškega dneva Metko Kacin in Katrco Horvat.    

Ga. Žust je povedala, da je bilo stanje na dan 21. 10. 2024 – 11.200 €, niso pa še odštete vse 

prošnje. Mesečni prispevki staršev znašajo več kot 900 €, kar je najbolj važen vir sklada za 

financiranje. Pri tem seje zahvalila staršem za vse prispevke. Podjetja so donirala 1.000 €.  

Povedala je še, da je  nova računovodkinja zelo strokovna, zelo veliko stvari ve, ker že več let 

dela v šolstvu.  

Člani so izrazili skrb, da se bodo ostali starši spraševali, zakaj ni več financiranih prevozov, 

vstopnin.  

Ga. Žust jim je odgovorila, da bodo na šolski spletni strani objavljene spremembe pravilnika.  
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SKLEP 7: Člani so se seznanili s posodobljenim Pravilnikom Šolskega sklada, ki ga je 

Upravni odbor Šolskega sklada sprejel 10. 9. 2024. 

 

 

 

Ad 7/ Potrditev novih članov Šolskega sklada  

Dosedanjo članico Klavdijo Kranjc Jensterle je zamenjala Metka Kacin. Po vseh pravilih mora 

biti v skladu 6 članov, torej dva predstavnika šole in svetovalna delavka ter štirje predstavniki 

staršev. Nova članica je tudi svetovalna delavka Tanja Lužnik Klinar.  

Članice šolskega sklada: Urška Žust - predsednica, Metka Kacin - podpredsednica, Tina 

Prešeren, Tanja Lužnik Klinar, Medisa Brdar, Nizama Silić, Nataša Savčić. 

 

SKLEP 8: Svet staršev je potrdil novi članici v Šolskem skladu, Metko Kacin in Tanjo Lužnik 

Klinar. 

 

 

Ad 8/ Pobude in predlogi  

Ena od članic je vprašala, če lahko pripravimo seznam fizičnih donacij, ki bi jih šola potrebovala 

in bi jih starši lahko prinesli. Če ima kdo doma kakšno stvar, ki bi jo npr. potrebovali pri pouku. 

Predsednik je povedal, da ga v tem primeru skrbi, da bi starši v šolo prinesli stvari, ki jih doma 

ne potrebujejo in se jih želijo znebiti, v šoli bi se pa potem te stvari samo nalagale.  

 

Seja je bila zaključena ob 18.45. 

 

 

Zapisala:      Predsednik Sveta staršev: 

Nataša Krajnc      Aleš Bremec 

 

______________________    _________________________ 
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OSNOVNA ŠOLA 

PREŽIHOVEGA VORANCA JESENICE 

C. Toneta Tomšiča 5, 4270 Jesenice 

 

Štev.: 900-5/2016/37 

Datum: 23. 10. 2024 

 

 

 

Člani Sveta staršev so na svoji 1. redni seji v šolskem letu 2024/2025, ki je bila v torek,  

22. 10. 2024 soglasno sprejeli 

 

 

 

 

 

SKLEP 

 

 

 

 

Člani so se seznanili z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 2024/2025. 

 

 

 

 

 

 

Predsednik Sveta staršev: 

Aleš Bremec 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vročiti : 

- Občina Jesenice 

- arhiv 
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SKLEP 

 

 

 

 

Člani so se seznanili s Poročilom o realizaciji za šolsko leto 2023/2024. 

 

 

 

 

 

 

Predsednik Sveta staršev: 

Aleš Bremec 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vročiti : 

- Občina Jesenice 

- arhiv 
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